



COMMUNIQUE N° D/22/325 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours de formation des 17, 18, 21 et 22 septembre 2024 pour le recrutement de dix (10) **élèves Professeurs Certifiés d'Education Physique et Sportive (PEPS)** à l'Institut National de la Jeunesse et des Sports (INJS), session 2023, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the physical and written parts of the scholarship competitive examination of 17, 18, 21 and 22 September 2024 to recruit ten (10) student Sports and Physical Education Tutors (PEPS) into the National Institute of Youths and Sports (NIYS), 2024 session.

Il s'agit de / They are:

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	PEPSN003	ABDOUL BASSIT MAHAMAT NOUR
2.	PEPSM012	ABED NEGO ZACHARIE
3.	PEPSE027	ADAMOU SOUMAN ALEXIS
4.	PEPSB043	AWAH DESMOND MULUH
5.	PEPSN010	BADAWE WANSO EMMANUEL
6.	PEPSR099	BAKENA III SAMUEL STEVES
7.	PEPSD032	BANANG JEAN
8.	PEPSR100	BINDZI BINDZI FRANÇOIS XAVIER
9.	PEPSR113	BOUBA HENRI
10.	PEPSR083	BUBA NEVIS YONGNWI
11.	PEPSB047	CORNELIUS AQUIEMENYI
12.	PEPSR109	DJABOU MICHELE
13.	PEPSR111	EMINI NATHALIE
14.	PEPSR104	KOUANG PAUL ROGER
15.	PEPSR062	KOUNA TSIMI LIONNEL CEDRIC
16.	PEPSM024	LOUBAI SEINI DIEUDONNE
17.	PEPSD034	MADI AMADOU
18.	PEPSR077	MANGA JACQUES MICHEL



18. PEPSR077 MANGA JACQUES MICHEL
19. PEPSA056 MOKY BAULDWIN KANGE
20. PEPSR067 NGBWA CEDRIC GABRIEL
21. PEPSF054 NGOULLE NGOUESSE GHISLAIN
22. PEPSN002 NGUINA'A DJIDJIWA LA FORTUNE
23. PEPSR065 NJIKAM MOUHAMED TAJOUDINE
24. PEPSR064 NTONGO DAVID ARTHUR
25. PEPSF051 PADANOUN AICHATOU
26. PEPSE029 SAINT ISRAEL MAKELE FRANCOIS PETIT
27. PEPSR071 SALAMATOU BUBA
28. PEPSR076 SANDJONG MBAKOP YVAN LOÏC
29. PEPSN009 SOOG-MAN OKKA YVES MARTHAL
30. PEPSB045 TAMO BERSHERELLE QUEENCY
31. PEPSR103 TCHAMI NDJEUMI RAPHAËL

Les candidats admissibles munis de leur **carte nationale d'identité, du récépissé de dépôt du dossier et de la photocopie du diplôme initialement exigé** passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'INJS (Yaoundé) ou par visioconférence, le **mardi 22 octobre 2024 à 07 heures précises.**

Successful candidates along with their national identity cards, acceptance slip and a photocopy of the initially required certificate shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at NIYS in Yaounde or by videoconference, on Tuesday 22 October 2024 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le **vendredi 18 octobre 2024 à 15 heures 30 minutes.**

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Friday 18 October 2024 at 3:30 p.m.

Yaoundé, le 16 OCT 2024

**Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative**
*The Minister of the Public Service
and Administrative Reform*



JOSEPH LE